
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad Ridderkerk 

Algemene informatie 

 Vragensteller: Erna de Wolff, ChristenUnie 

 Onderwerp/vergaderstuk: Beleidskader Doelgroepenvervoer Ridderkerk 2022 

 Vergaderdatum: 16 juni 2022 

 Portefeuillehouder: E. Piena 

 Datum indiening vraag: 15 juni 2022 

 Datum ontvangst antwoord: 15 juni 2022 

Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

Wanneer het beleid straks is vastgesteld kan er worden aanbesteed. Wat gaat er naar 

verwachting verbeteren en/ of veranderen voor de klant t.o.v. de huidige situatie? 

Antwoord 1 

De inzet van het beleidskader is om de huidige hoge kwaliteitsstandaard te continueren tegen 

beheersbare kosten. Zie hiervoor ook hoofdstuk 4 van het beleidskader. 

Vraag 2 

Wat zijn de vervolgstappen om de punten genoemd bij als ontwikkelpotentieel tot concrete 

plannen uit te werken?  

Antwoord 2  

De vervolgstap is om de punten uit het beleidskader te concretiseren in de verordeningen, 

inkoopstrategie en de aanbestedingsstukken. 

Vraag 3 

Het beleid moet ervoor zorgen dat Ridderkerk zijn eigen wensen en grenzen kan aangeven t.a.v. 

het doelgroepenvervoer. Dit in tegenstelling tot het huidige beleid waar we samen met 

Barendrecht en Albrandswaard optrekken.  

- Gaat we daarmee drie percelen aanbesteden? Ridderkerk, Barendrecht, Albrandswaard? 



- Zo nee, hoe zorgen we er dan voor dat Ridderkerk eigen keuzes kan maken?  

Antwoord 3 

Het aanbesteden in percelen is inderdaad een van de opties die onderzocht wordt. Uitgangspunt 

is dat een eventuele keuze voor samenwerking met regiogemeenten bij het inkopen en uitvoeren 

van het doelgroepenvervoer moet bijdragen aan een verhoging van het kwaliteitsniveau en/of 

verlaging van de kosten. Dit kan bijvoorbeeld ook door aanvullende eisen voor de gemeente 

Ridderkerk in het aanbestedingsbestek op te nemen. 
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